
 
 

 

 

Velkommen til endnu en årsafslutning i vores grundejerforening 

 

Vi har haft et relativt roligt år uden anmeldelser om indbrud, vold og hærværk. 

Vores forening er i meget stor udstrækning præget af at være en ”gammel og sat” 
forening hvor ingen ser ud til at have de store problemer, men åbenbart heller ikke 
den store energi til at foreslå fælles aktiviteter, selv om vi faktisk har penge til det.  

Bestyrelsen har afholdt et antal møder, fysiske møder, såvel som telefon- og e-mail 
møder, afhængigt af haste-karakter og af emner til diskussion.  

Udover bestyrelsesmøder har vi holdt møder og/ eller haft kontakt med 

- Park, Vej og Miljø vedrørende vedligeholdelse og træbeskæring/ fældning 
samt parkeringsafmærkning, trafikstøj 

- Vestforbrændingen vedrørende Ishøj Kommunes beslutning om at udvide 
affaldssorteringen til de enkelte borgere 

- Andre grundejerforeninger langs motorvejen (repræsenteret ved Vibeholms 
Vænge) 

- Hegnsudvalget, nedsat ved generalforsamlingen 2015 

- Individuelle beboere som ønskede bestyrelsens holdning til parkeringsforhold 

- Ejendomsmæglere vedrørende køb og salg 

 

Til slut skal vi nævne et par emner som altid er aktuelle;  

- Fortov skal være frit tilgængeligt, altså hverken biler eller hæk må genere gående 
(inkl. barnevogne, rollator, kørestol el. lign) 

- Man er forpligtet (V.§5) til at holde sin grund fri for ukrudt, der er til gene for 
naboerne. For både hække og haver gælder det at foreningen har ret til at 
foranledige at det bliver ordnet på ejerens regning. 

 
 
 
16 marts 2016 
På bestyrelsens vegne,  
Jette Ramløse 


